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Vänsterpartiet i Växjö kommun presenterar:

Vad hände i kommunfullmäktige 27/8? 

En stark allmännytta 
i Växjö kommun
Ett av de ämnen som blev allra hetast 
debatterat under kommunfullmäktige 
var en moderat motion om att sälja delar 
av Vidingehems bestånd och minska 
allmännyttan. Ett förslag som Växjö 
kommuns styre med V, 
S och MP tydligt tog 
avstånd från. 

- För oss i Vänster-
partiet är en stark 
allmännytta en central 
del av vår gemensam-
ma välfärd. Hyresrätten 
är jätteviktig för att ge alla 
en möjlighet till ett tryggt boende, du 
ska inte behöva ett stort kapital eller 
vara beroende av bolån för att få ett bra 
boende, sa kommunstyrelsens 1:e vice 

ordförande Maria Garmer (V) i ett an-
förande där hon sa nej till motionen om 
försäljning av Vidingehems bestånd. 

Björn Kleinhenz (V), 1:e vice ordföran-
de i Vidingehems styrelse fyllde i.

- Vi ska ha en stark allmännytta som 
kan erbjuda ett brett utbud av boenden 
till Växjö kommuns invånare. Vi har 
lägenheter i Tolg, Ör, Kalvsik, Vederslöv, 

Bramstorp, Källreda med flera orter. 

Det är ett unikt erbjudande som 
Växjö kommun har och som kän-
netecknar just allmännyttan. Vi som 

kommun måste ha 
ett långt perspektiv, 
vi ska bygga 
ett Växjö inte bara 
för vår generatiton 
utan för lång tid 
framåt, sa Björn. 



Fler barn i 
simskola!
Under de senaste åren har satsningar 
skett på att fler barn i Växjö kommun 
ska kunna ta del av den simskola som 
erbjuds. Senast i budget för 2024 satsade 
Vänsterpartiet tillsammans med S och 
MP ytterligare resurser på att fler sexår-
ingar ska få lära sig simma. 

Under kommunfullmäktige ställde 
Irene Bladh (M) en fråga till kul-
tur- och fritidsnämndens ordförande 
Martina Forsberg (S) om hur det 
går med den kommunalt anordnade 
simskolan. 

- Vi har ännu inte 
räknat med de 
barn som erbjuds 
simskola till höst-
lovet, men redan 
innan dess är siffror-
na väsentligt högre än 

de varit de senaste åren, svarade Martina. 

Att satsa på barn och unga är alltid en 
bra investering, att kunna bada säkert är 
livsviktigt. 

Antagande av lika-
behandlingsplan för 
Växjö kommun
Växjö kommun arbetar aktivt med 
likabehandling, målet är att det ska 
vara en naturlig del i våra verksamhe-
ter för dess positiva effekter, så som 
en god arbetsmiljö och ett hållbart 
arbetsliv. 

Målsättningen är att kommunkon-
cernens likabehandlingsarbete ska 
motverka diskriminering och främja 
allas lika rättigheter oavsett kön, 
könsöverskridande identitet eller 
uttryck, etnisk tillhörighet, religion 
eller annan trosuppfattning, funk-
tionsnedsättning, sexuell läggning 
eller ålder.

Likabehandlingsplanen utgår från diskri-
mineringslagen. Årligen tas det fram en 
plan som innehåller aktiva åtgärder med 

tillhörande aktiviteter, dessa har sin 
grund i vår likabehandlingsplan. 

Ett viktigt verktyg för det systema-
tiska arbetsmiljöarbetet i en jämlik 
kommun.



Ett livfullt 
centrum
Nu ska vi kraftsamla för att lyfta Växjö 
centrum i syfte att göra det livligare och 
mer attraktivt. Kommunfullmäktige 
fattade under tisdagen beslut om pro-
jektdirektiv för just detta. 

Här har planer, visioner och program 
tagits fram vari kommunens vilja för de 
kommande 8 - 10 åren med centrum 
beskrivs och utifrån detta en konkret och 
tidsatt genomförandeplan för olika fysis-
ka åtgärder utvecklas. Politiskt finns det 
en samsyn och gemensam vilja om att 
utveckla stadens centrum. Detta trots att 
SD och Allians för Växjö hade synpunk-
ter på delar av innehållet i projektdirek-
tivet, bland annat Bo Frank (M) tyckte 
den samling exempel som förekommer i 
förslaget är överflödiga. 

Johnny Werlöv (V) uttryckte i talarsto-
len önskemål om att det ska finnas en 
bred politisk enighet utifrån direktiven så 

att det finns en långsik-
tighet i utvecklingen 
av centrum. Kom-
munfullmäktige 
visade tydligt att det 
är en fråga som be-

rör och som är viktig 
för Växjöborna.

Pris till minior-
landslaget
Under kommunfullmäktige delades 
Växjö kommuns pris för lika villkor ut. 
Pristagare blev Miniorlandslaget för 
sina insatser för att främja inkludering, 
samhörighet och jämlikhet bland barn i 
Växjö kommun. 

Initiativet samlar över 80 barn med olika 
bakgrunder genom veckovis träning och 
andra aktiviteter under året. Minior-
landslaget främjar inte bara idrott utan 
också gemenskap och vänskap bland 
barnen. Med engagerade ledarteam har 
Miniorlandslaget lyckats bygga engage-
mang och lojalitet både hos barn och 
föräldrar. 

Miniorlandslaget drivs av IFK Växjö 
tillsammans med partners Atea. Stort 
grattis till ett välförtjänt pris!
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 Stefan 
Arvidsson
Författare och religionshistoriker

När en ideologi förlorar sin 
hegemoni, det vill säga när 
den inte längre dominerar på 
ett sätt som blivit självklart, 
inträder förvirring. En väg 
framåt kan vara att gå bakåt, 
att åter göra bekantskap med 
föregångarnas idéer och ideal, 
deras tankar och drömmar. 

I sin föreläsning presenterar 
Stefan Arvidsson, professor i 
religionshistoria vid Linnéu-
niversitetet, sin bok Röd tro. 
Socialistisk kultur och livs-
åskådning under tvåhundra 
år som beskriver socialisters 
förhållande till religiösa och 
sekulära livsåskådningar.
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FÖRELÄSNINGSSERIE 
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Presenteras av Vänsterpartiet Växjö, Vänsterpartiet Kronoberg och Vänster-
studenterna LNU i samarbete med ABF Kronoberg. Alltid fri entré och fika!


